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Föreslagen dagordning 

Närvarande: Jessica, Jenny, L-O, Kalle, Gabby, Laila,  

       Henrik M (Huvudstyrelsen), Agneta (del av mötet) 

Frånvarande: Dan, Adam och Jens 

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Föregående protokoll 

 
4. Ekonomi 

a) Ekonomisk rapport  
Kassören lämnade en ekonomisk rapport och mötet 
diskuterade rutin vid swish och inköp. Information tas upp 
på nästkommande söndagsmöte. 

b) Sponsringsläget 
Kassören levererar betalningsuppgifter till 
sponsringsgruppen så att vi kan följa upp vilka som betalat. 

c) Inköp 
Inget aktuellt 
 

5. Information 
a) HS 

Ordförande för ösk huvudstyrelse, Henrik Meldgaard gästar 
mötet för att presentera sig, skapa sig en bild av sektionens 
arbete och planera för hur huvudstyrelsen ska kunna stötta 
sektionerna framöver. 

b) HÖFF  
Går dåligt rent resultatmässigt och det är kort om folk.  

c) Plangruppen 
Planen är fin och gräskvalitén blir bättre och bättre. En del 
arbete har gjort under sommaruppehållet. Önskvärt att 
börja titta på robotgräsklippare för att få ännu bättre 
förutsättningar till en bra gräsplan.Pumphuset måste 
renoveras. Henrik tar kontakt med Janne och Krille och 
stämmer av hur vi kan gå till väga. 

d) Verksamhetsplan och mål 
Mötet gick igenom målsättningarna för 2024 och 
konstaterade att vi genomfört flertalet mål vi satt upp. 

 
6. Fotbollsverksamheten 

Fotbollssektion 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte onsdag 14/8 

kl. 18.30 på IP 
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a) Årsplaneringen 
Mötet stämde av årsplaneringen 

b) Söndagsmöte Enkät 
Alla utom 1 lag har lämnat in enäten. En spelare som 
uppgett att det förekommer kränkningar inom föreningen. 
Åtgärd blir fortsatt uppmaning till ledare att fortsätta prata 
med spelarna om om värdegrund och beteende.  
37 ledare har svarat och vi kan glädjas åt att alla uppgett 
att de känner till föreningens syfte och värdegrund. 
Däremot är det två som inte vet var de ska vända sig om 
de misstänker att ett barn far illa. Åtgärd blir fortsatt 
kommunikation av handlingsplanen och ett separat 
mailutskick för att återkoppla på enkätresultaten. 
112 vårdnadshavare har svarat varav 13 uppger att det 
förekommer kränkningar inom föreningen och fem anser att 
föreningen inte håller nere sina kostnader. Åtgärd, fortsatt 
uppmaning till föräldramöten samt mailutskick med 
information. 

c) Fotbollensdag 
Laila rapporterade från arbetsgruppens möte. 
Uppföljningsmöte önskas för att knyta samman alla lösa 
trådar.Söndag den 18/8 kl.17.00 på IP. 
Följande kan delta på fotbollensdag: 
L-O (fram till kl.16.00) 
Kalle (fram till kl.16.00) 
Jenny (fram till kl.16.00) 
Laila 
Adam 
Jessica (kvällen) 
Gabby (kvällen) 
Jens  
Katta 

d) Lag  
F09/10/11 har dragit ur ett av sina lag pga att man tapat 
spelare och kommer få svårt att klara av den intensiva 
hösten. 

e) Ledare 
Kalle tar med sig frågan om nästa år till dam-
seniortränarna. 
 

7. Anläggningar  
a) IP 

L-O tar kontakt med Skadeservice igen för att få hjälp att 
åtgärda multiarenan. 

b) Lägergården 
Lite uthyrningar på gång. 

c) Cafeterian 
Cafeteriaschemat är utskickat 

 
8. Övriga frågor 
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Inga övriga frågor 
 

 

9. Nästa möte 
 
Förslag 25 september kl18.30 

  


